
 

 

Møtereferat 2569 den 23.august 2022 Rotary Hønefoss Øst 

Hanne Witsø ledet sitt første møte som president  

• Imagine Rotary, hvordan skal vi gjøre dette? 

• Hanne lager temainnspill for peismøtene neste tirdag 

• 3 fødselsdager siden sist møte. 

• Feil i den utsendte aktivitetsplan, ny revidert kommer om noen dager.  

• Olav har overtatt sekretærfunksjon fra Viera, og de bytter plass i Samfunnskomiteen og 

klubbtjenester. 

• Leif Grønnevik har sagt opp sitt medlemskap pga helsen. Anne Lise ordner en 

oppmerksomhet - en blomst. 

• Til stede 12 medlemmer + 1 gjest + foredragsholder.  

• Thor Andersen forteller at de siste ved sekkene fra vårens ved-aksjon hentes 24.august, 

han har fått oppgjør for 277 sekker og mangler oppgjør for 25 sekker, purres. 

• Anne Lise introduserte kveldens foredragsholder, som også er hennes svigerdatter. 

Ringerike Ishockey klubb – deres virke v/daglig leder Janka Aasen 

• Etablert 14.januar 1973 

• 1983 etablerte kunstisbane utendørs i samarbeid med Ringerike kommune 

• 1989 bygde ishall over eksisterende kunstisbane 

• 1992 tok hovedlaget steget inn i toppdivisjonen 

• 2022 er aktivitetsnivået vokst ut av dagens hallkapasitet. 500 spillere, 5 ansatte, 

utall av frivillig hjelpere, sist hockeyskolen ble gjennomført var det 150 deltakere. 

Hockey inn i SFO og skole. U-landslagskamper, damehockey har presset frem: 

• Planer for ny ishockeyhall m. 2500 tilskuerplasser, egen kunstisbane ved siden av 

eksisterende ishall.  Byggestart 2023, planlagt ferdig i 2024 om nødvendige 

tillatelser og økonomi (200 millioner) kommer på plass. 
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